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 Protokół nr 40/2022 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 22 marca 2022 r.  

w godz. od 1545 do 1620 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1  

oraz za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji  

2. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Krystyna Gwiazdowska – on-line 

4. Karol Korneluk  

5. Jarosław Józef Kowalewski – on-line 

 

Nieobecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

 1. Jacek Juszkiewicz  

2. Stanisław Kulikowski  

 

Obecni goście: 

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

2. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

3. Jerzy Gałązka – p.o. Nacz. Wydz. Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

4. Artur Radzewicz – Naczelnik Wydziału Inwestycji 

5. Leszek Lewoc – Dyrektor MOPR w Suwałkach  

6. Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK w Suwałkach  

7. Elżbieta Bednarko – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Suwałkach 

8. Barbara Burba – Dyrektor DPS „Kalina” w Suwałkach  

9. Anna Cyran – Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat 

10. Jarosław Zubrzycki – Wydział Budżetu i Finansów  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami komisyjnymi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 39/2022 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 stycznia 2022 r. 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Miasta Suwałki w 2021 r.  

3. Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej „Kalina” w Suwałkach  

w 2021 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty za pobyt w placówce zapewniającej 

opiekę oraz wsparcie osobom nietrzeźwym. 
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5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach  

za rok 2021 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy 

zastępczej na rok 2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podniesienia wynagrodzenia dla rodzin 

zastępczych zawodowych oraz prowadzącemu rodzinny dom dziecka.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów w Mieście Suwałki” na rok 2022. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych  

w roku 2022 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVI/465/2021 Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 września 2021 r. w sprawie przyjęcia programu działań 

zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki pn. „Suwalska 

Karta Mieszkańca”. 

10. Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2021 rok.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

budynków mieszkalnych lub ich części, które zostały zajęte przez uchodźców z Ukrainy  

w celu zakwaterowania.  

12. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

w Suwałkach na lata 2022-2024. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach  

na lata 2022-2024. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  

na 2022 rok.  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat.   

16. Informacja dotycząca rozliczenia rekompensaty wypłaconej PGK w Suwałkach Sp. z o.o. 

za 2021 r. za realizację usług w zakresie komunikacji miejskiej.  

17. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 39/2022 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 stycznia 2022 r.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego Protokół nr 39/2022 z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 

stycznia 2022 r., został przyjęty. 

 

 

Ad pkt. 2 

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Miasta Suwałki w 2021 r.  
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–  Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego Informacja o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego na terenie Miasta Suwałki w 2021 r. została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 3 

Informacja dotycząca funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej „Kalina” w Suwałkach 

w 2021 roku.  

–  Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli pytań i uwag, wobec czego Informacja dotycząca 

funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej „Kalina” w Suwałkach w 2021 roku, została 

przyjęta.  

 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty za pobyt w placówce zapewniającej 

opiekę oraz wsparcie osobom nietrzeźwym. 

–  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych 

wstrzymało się od głosu              -   0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty za pobyt w placówce 

zapewniającej opiekę oraz wsparcie osobom nietrzeźwym. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 5 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 

2021 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej  

na rok 2022. 

–  Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli pytań i uwag, wobec czego Sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 2021 oraz przedstawienie potrzeb 

w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej na rok 2022, zostało przyjęte. 

 



4 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podniesienia wynagrodzenia dla rodzin 

zastępczych zawodowych oraz prowadzącemu rodzinny dom dziecka.  

–  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych  

wstrzymało się od głosu              -   0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podniesienia wynagrodzenia 

dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzącemu rodzinny dom dziecka.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów w Mieście Suwałki” na rok 2022.  

–  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -  5 radnych 

przeciw                                        -  0 radnych  

wstrzymało się od głosu              -  0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów w Mieście Suwałki” na rok 2022. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2022 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych.  

–  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  
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Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -  5 radnych 

przeciw                                        -  0 radnych 

wstrzymało się od głosu              -  0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań Miasta 

Suwałki realizowanych w roku 2022 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVI/465/2021 Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 września 2021 r. w sprawie przyjęcia programu 

działań zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki pn. 

„Suwalska Karta Mieszkańca”. 

–  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych  

wstrzymało się od głosu              -   0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 

XXXVI/465/2021 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 września 2021 r. w sprawie 

przyjęcia programu działań zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców miasta 

Suwałki pn. „Suwalska Karta Mieszkańca”. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 10 

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2021 rok.  

–  Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli pytań i uwag, wobec czego Sprawozdanie z wykonania 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2021 rok, została przyjęta 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

budynków mieszkalnych lub ich części, które zostały zajęte przez uchodźców z Ukrainy  

w celu zakwaterowania.  
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– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0 radnych  

wstrzymało się od głosu              -   0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku  

od nieruchomości budynków mieszkalnych lub ich części, które zostały zajęte przez 

uchodźców z Ukrainy w celu zakwaterowania. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 12 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

w Suwałkach na lata 2022-2024. 

– Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli pytań i uwag, wobec czego Informacja z konsultacji 

społecznych dotyczących projektu Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na lata 2022-2024, 

została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 

Suwałkach na lata 2022-2024.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -  5 radnych 

przeciw                                        -  0 radnych  

wstrzymało się od głosu              -  0 radnych 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na lata 2022-2024. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  

na 2022 rok.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji Spraw społecznych i Bezpieczeństwa powiedział, 

że dyskusja na powyższy temat odbyła się na posiedzeniu Komisji Ekologii, Kultury, Sportu  

i Turystyki Rady Miejskiej w dn. 21 marca 2022 r.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -  5 radnych 

przeciw                                        -  0 radnych  

wstrzymało się od głosu              -  0 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk 

na 2022 rok. 

 – Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -  5 radnych 

przeciw                                        -  0 radnych  

wstrzymało się od głosu              -  0 radnych 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Suwałkach oraz ustalenia Cennika opłat. 

 – Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do protokołu 

 

Ad pkt. 16 

Informacja dotycząca rozliczenia rekompensaty wypłaconej PGK w Suwałkach Sp. z 

o.o. za 2021 r. za realizację usług w zakresie komunikacji miejskiej.  

– Informacja stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli pytań i uwag, wobec czego Informacja dotycząca 

rozliczenia rekompensaty wypłaconej PGK w Suwałkach Sp. z o.o. za 2021 r. za realizację 

usług w zakresie komunikacji miejskiej, została przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 17 

Wolne wnioski. 

 

Karol Korneluk zapytał czy Miasto ma dane, ilu uchodźców przebywa w tej chwili  

w Suwałkach. 

 

Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że Miasto nie posiada ścisłych 

danych na ten temat. Wiadomo, że w bazie danych PESEL zarejestrowało się ok. 240 osób  

a z szacunków wynika, że w mieście przebywa ok. 600 uchodźców.  

Dodał również, że część uchodźców, którzy przybywają do Suwałk rejestruje się w bazie 

PESEL również w Urzędzie Gminy i zrobiło to kilkadziesiąt osób.   

 

Karol Korneluk zapytał również o rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody dotyczące 

upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach do załatwiania 

indywidualnych spraw w zakresie ustalania prawa do dodatku osłonowego.  

Zapytał, jaka będzie dalsza droga jeśli chodzi o tę uchwałę i kiedy Dyrektor MOPR będzie 

mógł znowu wydawać decyzje.  

 

Roman Rynkowski powiedział, że pojawiły się artykuły mówiące o tym, że MOPR nie 

przyjmuje wniosków i jest z tym problem, ale jak podkreślił, problemu nie ma. Dodał,  

że pojawiły się wątpliwości prawne, ponieważ przepisy w tym zakresie były bardzo 

niejednoznaczne i część prawników uważała, że wystarczy pełnomocnictwo Prezydenta, 

natomiast większość była za tym, że potrzebna jest uchwała Rady Miejskiej. Podkreślił,  

że Miasto było przygotowane na to, że gdyby Wojewoda zakwestionował konieczność 

podjęcia uchwały, to wówczas Dyrektor będzie posiadał stosowne pełnomocnictwo. 

Zaznaczył,  

że wszystko przebiega bez zakłóceń i problemów. Uściślił również, że decyzja jest konieczna  

w przypadku odmowy. Natomiast jeśli dodatek osłonowy jest przyznawany w takiej 

wysokości, o jaką wnioskował mieszkaniec, wówczas jest on powiadamiany drogą e-

mailową.  
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Karol Korneluk zapytał o projekt uchwały dotyczący zwolnienia od podatku  

od nieruchomości budynków mieszkalnych lub ich części, które zostały zajęte przez 

uchodźców z Ukrainy w celu zakwaterowania. Zapytał jak to się ma do części budynku – czy 

będzie to dotyczyło części budynku, gdzie wraz z uchodźcami zamieszkuje właściciel 

budynku. Dopytał również o części wspólne typu łazienka/ toaleta.  

 

Anna Cyran – Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat wytłumaczyła, że chodzi o konkretny 

pokój/ pomieszczenie bez części wspólnych.   

 

Karol Korneluk zapytał jeszcze jak odpowiednio wypełnić wniosek w tej sprawie.  

 

Anna Cyran powiedziała, że w załączniku „deklaracja na podatek od nieruchomości” jest 

miejsce na zwolnienie i tam trzeba wskazać metraż i podstawę prawną zwolnienia, czyli 

omawianą uchwałę, jeżeli zostanie podjęta.  

 

Jarosław Józef Kowalewski zapytał o monitoring w mieście. Wspomniał, że w ostatnim 

czasie dochodzi do niebezpiecznych sytuacji m.in. aktów wandalizmu na ul. Chłodnej czy 

pobicia  

na os. Północ. Powiedział, że konsultował się z policjantami, którzy twierdzą, że żaden 

system nadzoru monitoringu nie jest idealny, każdy ma jakieś wady, ale nie ma lepszego 

rozwiązania.  

Radny zapytał, czy w związku z tym, że dochodzi do wspomnianych niebezpiecznych 

sytuacji, przewiduje się zmiany w tym zakresie, które mogłyby zwiększyć bezpieczeństwo 

mieszkańców miasta.  

 

Roman Rynkowski zapewnił, że odpowiedź na powyższe pytanie zostanie udzielona 

pisemnie.  

Kamil Lauryn zapytał ilu uchodźców z Ukrainy zamieszkuje Hostel Wigry. Czy prawdą jest, 

że Miasto szykuje się do powolnego wysiedlania uchodźców ze względu na mistrzostwa 

seniorów w lekkoatletyce, które mają się odbyć w czerwcu oraz czy dla tych uchodźców  

są zapewnione inne miejsca.    

Roman Rynkowski odpowiedział, że w Hostelu Wigry zamieszkuje obecnie 66 osób a jeśli 

chodzi o relokację uchodźców, mistrzostwa seniorów w lekkoatletyce nie są czynnikiem 

decydującym. Powiedział, że kilka dni temu odbyło się spotkanie z Wojewodą Podlaskim, 

który poinformował o tym, że stawka dzienna przewidziana dla instytucji i hoteli została 

zmniejszona ze 125 zł za osobodzień z pełnym wyżywieniem, na 70 zł – również  

z pełnym wyżywieniem. Wspomniał, że przyszło już pismo od Wojewody nakazujące 

zawieranie aneksów z instytucjami, hotelami, które udostępniają miejsca Ukraińcom.  

Podkreślił, że trzeba mieć świadomość tego, że na razie dotarła do Suwałk pierwsza fala 

uchodźców i w zależności od tego, jak będzie się rozwijała sytuacja na Ukrainie, tych miejsc 

może być za mało, bo będą przybywały kolejne osoby.   
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Zapewnił, że nikt nie będzie przymuszać uchodźców do tego, aby przed mistrzostwami 

wyprowadzili się z Hostelu. Dodał, że jeśli chodzi o relokację Miasto chciałoby, aby jak 

najwięcej uchodźców znalazło miejsca docelowego zamieszkania np. wynajmując 

mieszkania.  

Powiedział również, że wspólnie ze Związkiem Ukraińców będą się starali znaleźć dla 

uchodźców miejsca stałego zamieszkania, szczególnie dla tych, które wiążą swoją przyszłość 

z Suwałkami a takie deklaracje z ich strony – jak powiedział Roman Rynkowski – już są.  

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono.  Na tym protokół zakończono. 

    

 

 
Przewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Kamil Lauryn 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 
 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 


